

## 23<sup>rd</sup> February 2025

#### Sub: Resolution of Board Meeting

The Board of Directors of OQ Exploration and Production SAOG **"Company"** met today, 23rd February 2025, to discuss various agenda items and during the meeting, several decisions were made. Herein, we give below the key resolutions:

### 1. Approval of Financial Statements:

- Additionally, the Board of Directors has approved the full set of financial statements for the year ended 31<sup>st</sup> December 202 4which will be made available in the near future in our page in MSX website.
- 2. Proposal of Cash Dividend Payout to AGM:
- The Board of Directors has proposed 7.21 Baiza per share as cash dividend for the year ended 31<sup>st</sup> December 2024 for the shareholders' approval at the upcoming Annual General Meeting (AGM).
- The Board of Directors has proposed 7.21 Baiza per share as cash dividend for Q1 2025 to be paid towards end of May 2025 for the shareholders' approval at the upcoming Annual General Meeting (AGM).
- 3. Approval to issue Parent Company Guarantee
- The Board of Directors approved the issuance of a Parent Company Guarantee (PCG) for its participation in the Marsa LNG project. The PCG, initially valued at USD 24 million and reducing to USD 4 million over 10 years.

مسقط جراند مول

س.ت: ١٠٦٩٤١٧

مسقط - سلطنة عمان

صندوق البريد: ۲۰۰، الرمز البريدی:۱۰۲

Jaber A Noumani Chief Finance Officer



# 23 فبراير 2025

الموضوع: قرارات مجلس الإدراة

إجتمع مجلس إدارة أوكيو للاستكشاف والانتاج ش.م.ع.ع. "الشركة" اليوم، 23 فبراير 2025، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الاجتماع تم اتخاذ عدة قرارات. وفيما يلي، نوضح القرارات الرئيسية:

- 1. إعتماد البيانات المالية:
- إعتمد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 وسوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحتنا في بورصة مسقط.

2.اقتراح مبلغ توزيع الأرباح النقدية للجمعية العامة السنوية:

- اقترح مجلس الإدارة توزيع 7.21 بيسه للسهم الواحد كمبلغ أرباح نقدية الربع الاخيرمن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2024 لعرضها لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامه السنوية القادمة.
- اقترح مجلس الادارة توزيع ارباح نقدية للربع
  الاول من السنة المالية 2025 بمقدار 7.21 بيسة
  للسهم الواحد وعلى ان يتم توزيعها نهاية شهر مايو
  2025. لعرضها لموافقة المساهمين في اجتماع
  الجمعية العامه السنوية القادمة.

### 3. الموافقة على اصدار ضمان

وافق مجلس الادارة على إصدار ضمان الشركة الأم PCG لمشروع مرسى للغاز الطبيعي المسال. ويبلغ الحد الأقصى لقيمة الضمان 24 مليون دولار أمريكي، على أن ينخفض إلى 4 ملايين دولار خلال 10 سنوات.

Muscat Grand Mall PO Box 200,PC 102, Muscat - Sultanate of Oman CR: 1069417

www.oqep.om
 +968 2214 2999

أوكــيو لـلاسـت كـشـاف والإنـتـاج ش م ع ع OQ EXPLORATION AND PRODUCTION SAOG